
Parkinson café 
 

De opening van het parkinson café, 
in Helmond is een feit. 
Het is erg druk ojee, 

hopelijk krijg ik geen spijt. 
 

Na een welkomstwoord van Wim, 
komt Rinske aan het woord 

Zij vertelt heel slim, 
hoe je hersenen worden verstoord. 

 
Het aanwezige publiek luistert goed, 

en heeft er van geleerd. 
Weet wat men vragen moet, 

en dat is niet verkeerd. 
 

Ook het contact met lotgenoten 
in verschillende stadia. 

Ik ben er niet voor gaan lopen, 
het laat echt geen sporen na. 

 
Dus alle patiënten en mantelzorgers, 

ook al is het dan geen feest. 
Je kunt pas echt een mening hebben, 

als je zelf bent geweest. 
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